
Generalforsamling 2017

1. Dirigent: Keld Thomsen, godkendt af forsamlingen.

2. Formandens beretning om 2016:
Ansøgninger til Aalborg kommune: Der er i 2016 lavet 2 ansøgninger til kommunen og der 
er kommet afslag på begge. Dette skyldes formenligt at AKA-puljen er skåret med 100.000 
kr., da der kommer færre penge ind fra de små landsbysamfund.

Flagstangen ved dammen er nu overdraget til borgerforeningen. Der er lavet skriftlig aftale 
herom med Aalborg Kommune. Alt vedligehold er derfor borgerforeningens ansvar.

Hjertestarteren: Leif har skaffet os endnu et år hvor hjertestarteren bliver betalt af 
SafetyGroup. Næste år overgår betalingen til borgerforeningen, hvilket en en stor post i 
budgettet. Vi har oprettet en indsamlingskasse ved købmanden hvilket har givet godt. 
Ydermere har Bankoforeningen givet et bidrag til hjertestarteren. Borgerforeningen bliver 
nødt til at finde yderligere finansiering, dette evt. gennem virksomhedssponsorer. Leif sidder
med projektet de næste 3 år. Vi vil meget gerne have indputs fra borgerne hvis der er nogle 
ideer.
Kursus i brug af hjertestarteren bliver afholdt, tilmelding ved købmanden. 

Arrangementer: (i 2016 har fokus været at lave få men gode arrangementer) 

• Fastelavn blev i år, for første gang, afholdt i samarbejde med Vaarst. Dette gav et
 underskud ift. sidste år, da regningen skulle deles med borgerforeningen i 
 Vaarst. 

• Skt. Hans blev afholdt ved dammen hvor der blev grillet. Flot fremmøde trods 
regnen.

• Juletræstænding på bygrunden: 80-90 mennesker mødte op, rigtig dejligt.

3. Regnskab
Se vedlagt regnskab fra kasseren.

4. Forslag: Ingen

5. Kontingent til Borgerforeningen:
Ingen ændring, fortsat 150 kr. for par, 75 kr. for enlige.

6. Valg af bestyrelse:
Leif og Jan har valgt ikke at genopstille.

Kristian Ravn og Kristian Laustsen indgår som nye medlemmer af borgerforeningen. 
Bering Sørensen og Christian Dahl fortsætter som suppleanter til borgerforeningen.

Poul Erik Jakobsen er revisor.
Trine S Pedersen er fortsat revisorsuppleant 

8. Eventuelt:
Ønske om et lille fitnesscenter i byen. Dette er ikke muligt som tingene er nu. Vi har ingen 
lokaler eller mulighed for finansiering af vedligehold mm.

Først i marts er der fællesspisning i seniorforeningen, alle er velkommen.


